
Bodegraven, 7 november 2018 
 
 
Geachte College en gemeenteraad van Bodegraven-Reeuwijk, 
 
Wij hebben het probleem ten aanzien van het WKO Systeem in wijk weideveld in Bodegraven 
meerdere malen onder de aandacht gebracht van de gemeente. 
 
Een kort overzicht: 
 Op 12 september 2017 hebben wij in het wijkteamoverleg Bodegraven Zuid met de gemeente de 

problemen met de gezamenlijk warmte en koude voorzieningen in Weideveld besproken; 
 Op 5 december is er hierover overleg geweest met wethouder Kees Oskam; 
 Op 13 maart 2018 is het wederom besproken in het overleg van wijkteam Bodegraven Zuid met 

de gemeente; 
 Op 13 juli 2018 hebben wij een brief gestuurd aan de gemeente; 
 Op 23 juli 2018 hebben we overleg gehad met wethouder Dirk-Jan Knol, waar ook wethouder 

Kees Oskam aansloot; 
 Op 22 augustus 2018 hebben we overleg gehad met wethouder Robèrt Smits; 
 Op 26 september 2018 hebben we het besproken in de Commissie Ruimte en de brief toegelicht 

en de vragen beantwoord. 
 
De Commissie Ruimte was verbaasd en niet op de hoogte. Er werd zeer veel begrip getoond, maar 
tot op de dag van vandaag is daar, voor zover bij ons bekend, niets uit voort gekomen. In alle 
gesprekken hebben we om hulp gevraagd en we vernemen graag een helder standpunt vanuit de 
raad waarmee het college aan de slag kan. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Arjan van Beijnum  
Rina Hampel  
Johan Smit  
Marcel Bosch 


